



Fredrikstad Seilforening  
Protokoll fra Styremøte, 13. Mai 2024 klokka 19.00.

Til stede: Endre, Vidar, Sandra, Petter, John og Magnus.  
Fraværende: Åse og Jørgen

## **1. Referat fra forrige styremøte**

Referat fra forrige styremøte er godkjent.

## **2. Status fra virksomheten**

### **1. Slippen**

Utbedringen av brygga er ikke i gang enda. Hvis de ikke rekker å få gjort det i løpet av de neste ukene, avventer vi med dette til høsten.  
Vi må rydde ute etter dugnaden. Vi legger ut de gamle benkene på gis bort på finn, og hvis ingen vil ha de kjører vi de bort.  
Vi flytter hjertestarteren ut, Petter tar kontakt med Trond Strøm angående montering.  
Båtplasser er tildelt, og grunnlaget er sendt til Vidar for fakturering. Vi har to ledige plasser til bruk for foreningen.  
Bodene er fordelt, og alle er opptatt.

### **2. Regatta**

Planleggingen av årets sesong er godt på vei.  
Det er påmeldt 20 båter til Raymarine Twostar, og vi regner med at det kommer noen flere før fristen går ut.

### **3. Barn og Ungdom**

Sommerskolen er fullbooket med 45 deltakere.  
Jollegruppa har vært på to NC-er med mange gode resultater.  
Påmelding til optimist NM åpner snart. Invitasjonen er på høring hos klasseklubben.

### **4. Økonomi**

De medlemmene som ikke har betalt medlemsavgift blir utmeldt.  
50 000 fra sparebankstiftelsen er blitt utbetalt. Vi har blitt tildelt 25 000 fra fylkeskommunen til Optimist NM.  
Det mangler noen innbetalinger på bruk av krana. Vi prøver å få inn de vi vet har brukt den.



### **3. Områdeplanen**

Det er befarings på slippet med kommunen 14.5 sammen med naboene. John og Endre deltar fra styret.

### **4. Bemanningsplaner**

#### **1. Twostar**

Endre har behov for en eller 2 til. Han tar kontakt med Olav.

#### **2. Bedriftsseilasen**

Magne er med så lenge det er et team på plass. Dette er godt på vei. Endre tar kontakt med aktuelle mennesker.

#### **3. IOD VM**

John avventer en liste over frivillige fra IOD-klubben. De viktigste personene er på plass.

#### **4. HRW**

Det meste av mannskapet er på plass.

#### **5. Soling VM**

John tar kontakt med KNS angående vår rolle i Soling VM.

#### **6. Optimist NM**

De viktigste rollene er bemannet, og vi jobber med å få på plass det resterende mannskapet. Magnus holder i dette videre.

### **5. Eventuelt**

Vikene vel ønsker å arrangere st. hans feiring på slippet. Dette er vi svært positive til, men bemerker at det kan være høy aktivitet på slippet på grunn av 2 VM i samme periode.

Dato for neste styremøte settes til 10. Juni kl. 19:00

Møtet ble avsluttet kl. 21:15